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Verőfényes, vidám városnap
Minden tekintetben megfelelt a sokéves hagyományoknak 
az idei városnap. Ragyogó idő fogadta a népeket, illatozott 
az ízek utcája (a sütemények túlságosan is hamar elfogytak, a 
hivatalos kezdetre érkezők már hoppon maradtak), sokféle 
portékával csábított a kirakodóvásár (bár a bóvli mellett 
több szerepet kaphatnának a kézműves foglalkozások), 
sokan éltek az egészségügyi szűrés lehetőségével, ezúttal is 
látványos, színvonalas volt a termékbemutató. 
A színpadon egymást követték a fellépők: a kis óvodások, az 
általános iskolások, a Mi kis falunk táncos hölgyei, az RNÖ 
tagjai, majd délutántól késő estig a vendég énekesek, 
együttesek. Sokak tetszését nyerte el a motoros felvonulás és 
bemutató, a díszes fogatok, hintók sora, a csőszlányok bora, 
örülhettek a tombola nyertesei. A napot ezúttal is tűzijáték, 
majd diszkó zárta. 
A hivatalos megnyitón Kálmán Béla polgármester 
köszöntötte az egybegyülteket, őt követte Kovács Sándor 
országgyűlési képviselő, majd Nagy Gábor, Jászó 
polgármestere. Ezután kitüntetések, elismerések, díjak 
átadására került sor. Erről részletesebben olvashatnak a 2. 
oldalon.
Végezetül: a nap sikere azon is lemérhető, hogy az 500 
forintra visszaállított belépődíj megtette hatását, hiszen 
mintegy 2300-an nyúltak a zsebükbe. Ha hozzávesszük a 
fellépőket, hozzátartozóikat, vendégeket, a résztvevők 
száma meghaladta a háromezret.
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Dr. Panyi Györgyné – apja lánya

Czigler Margitka 1944. 
június  3 -án születe t t ,  
édesapja Czigler Elek (2014-
ben kapott posztumusz 
díszpolgári címet), édesanyja 
Balogh Brigit ta .  Tő lük 
tanulta meg, hogy a család 
mellett a legfontosabb 
embertársaink életének 
jobbá tétele.
A z  á l t a l á no s  i s ko l á t  

Nyírmadán végezte, majd Nyíregyházán érettségizett. Az 
állami gazdaság ösztöndíjasaként a Debreceni 
Agrártudományi Egyetemen szerzett agrármérnöki 
diplomát. Gyakornokként hazajött, s itt kötött házasságot 
a szintén agrármérnök dr. Panyi Györggyel, s hamarosan 
megszületett két fiuk, György és Mikós.
Egész életét meghatározó döntést hozott, amikor pályát 
módosított, s az általános iskolában helyezkedett el, ahol 
biológiát és technikát tanított 1967-től 2004-es nyugdíjba 
vonulásáig, azaz 38 éven át.  Közben a gödöllői egyetemen 
mérnök-tanári szakot végzett. Szakmaiságát, tudását, 
emberségét a mai napig szeretettel és tisztelettel hálálják 
meg településünk lakói.
Életének büszkesége a két fia (Gyuri orvos, tanszékvezető 
egyetemi tanár Debrecenben, Miklós Kanadában él, 
banktisztviselőként dolgozik), és hat unokája. A nagy 
család központja ma is Nyírmada, ide térnek haza a 
gyerekek, unokák.
Margitka az elmúlt éveket sem töltötte tétlenül. Felkutatta 
városunk történetének egy nehéz, sötét időszakát, emléket 
állított a holokauszt elfelejtett madai áldozatainak. 
Tollából egy szomorú könyv született, neki köszönhető az 
emléktábla és az emlékpark is.
A képviselő-testület a díszpolgári címmel köszönte meg 
több évtizedes közösségépítő és -segítő, szülőfaluját 
támogató munkáját.

Városunk újabb díszpolgárai lettek

Díjeső A Nyírmada Városért plakettet 4. alkalommal választották meg erre a 
A városnapon a hagyományoknak érdemelte ki: ifj.Krivács András tisztségre. András hosszú évek óta 
megfelelően további elismerések Az idén 55 éves családi vállalkozás, a támogatja településünk rendezvényeit, 
átadására is sor került. Fenyves Szálloda és Konferencia gasztronómiai programjait, jelen van 
 A Romákért Díj idei kitüntetettje Központ igazgatója 1977-ben született.  minden fontos eseményünkön. 
Kukuts Csilla, az általános iskola 2016 óta a baktalórántházi Dégenfeld Egyetlenként támogatta városunkban 
igazgatója. kastélymúzeumnak is marketing az asztalitenisz sportot. Országos és 
Címzetes főorvosi díjat kapott dr. Nyéki igazgatója. Városunk nevét azonban nemzetközi hírneve, kifogyhatatlan 
Tamás háziorvos. elsősorban a Magyar Gasztronómiai tudásvágya, céltudatossága, szülő-
A polgárőrség idei díjazottjai: Szövetség elnökeként tette ismertté az városa iránti szeretete példaként állhat 
 Stefán Zoltán, Baráti Sándor, Rózsa országban és a világban. Hagyo- fiataljaink előtt. Ezt a kitartást, 
Csaba, Kohonóczki László. mányőrző, egyszersmind újító tevé- hozzáállást ismerte el most városunk 

kenységét ismerték el azzal, hogy idén neki és az egész Krivács családnak.

Kósa Barnabás – az első polgármester

A posztumusz díszpolgári 
címet ezúttal az 1946-ban 
Tákoson született egykori 
polgármesternek ítélte oda 
a képviselő-testület. Az 
általános iskolát szülő-
falujában végezte el, majd 
Nyíregyházán kertészeti 
technikumban tanult. 
Budapesten, a kertészeti 
főiskolán szerzett mérnöki 
d ip lomát .  Ezu t án  a  
debreceni Agrártudományi 
Egyetemen kapott nö-

vényvédő szakmérnöki oklevelet. 
Vásárosnaményban kezdte pályáját, de már 1979-ben 
Nyírmadára került, ahol az állami gazdaságban beosztott 
kertészmérnökként, később ágazatvezetőként dolgozott 
1990-ig. Ekkor településünk lakossága az első 
önkormányzati választáson polgármesterré választotta, s ezt 
a tisztséget két cikluson át, 1998-ig töltötte be. Sikerekben 
gazdag időszak volt ez, hiszen ezalatt épült ki a gázvezeték, a 
telefonhálózat, ő alapította meg (később elnökölte) a Bereg 
Népe Védelmében Polgári Védelmi Alapítványt.
Segítőkész, az embereket szerető, tisztelő vezető volt, 
mindenkihez volt egy-két jó szava, mindenkinek egyformán 
segített. Miután 2006-ban nyugdíjba vonult, gazdálkodással 
töltötte mindennapjait, végzett kétkezi munkát, vezette 
traktorát. Templomjáró emberként aktív részese, presbitere 
volt a református gyülekezetnek.
Feleségével, Csonka Rita óvónővel 1981-ben kötötte össze az 
életét, s két gyereket, Nikolettát és Krisztiánt neveltek fel. Az 
első házasságában született Barnabással is jó kapcsolatot 
ápolt. Rajongásig szerette Milán unokáját, akit biciklizni, 
sakkozni, énekelni tanított. 
Váratlanul hunyt el 2011. tavaszán, 66. életévében. 
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Szezonnyitó szeptemberi tanácskozások
körzetben 36 kisbaba született, 12-en hunytak el. A A rövid nyári szünetet követően a szeptember 
beszámoló egyebek között kiemeli, hogy nálunk magas a 3-án tartott testületi üléssel folytatódott az 
megváltozott munkaképességűek és a közgyógyellátást önkormányzati munka. Három, pénzügyeinket 
igénylők száma, aránya. Jelentősebb járványos érintő napirendi pont megtárgyalása után további 
megbetegedés az ő körzetében sem fordult elő.három, kisebb súlyú ügyben született határozat.
A fogorvosi szolgálat működéséről dr. Bácsa Gellért készített 
beszámolót. A körzetébe Pusztadobossal együtt 6700-an Pénzügyeink
tartoznak, a rendeléseken 2128-an jelentek meg. Ezen kívül  Módosította a képviselő-testület az idei költségvetésről 
1109 gyerek ellátásáról gondoskodik. Előterjesztése szóló rendeletet. A változtatás technikai jellegű, sem a 
hangsúlyozza, hogy a gyógyító és megelőző tevékenység bevételi, sem a kiadási oldal aránya, szerkezete nem 
keretében folyamatos a lakosság szűrővizsgálata és fogászati változott, s a működési hiány összege is maradt.
terápiája.Elfogadta a testület a 2018. évi költségvetés I. félévi 
Szokásához híven alapos, igényes beszámolót tett az teljesítéséről szóló beszámolót. Az előterjesztés 
asztalra a Védőnői Szolgálat nevében Szabóné Jakab Anikó. megállapítja, hogy a gazdálkodás pénzügyi fedezete 
Munkájukat továbbra is hárman végzik az egészségházban biztosított volt, önkormányzatunk a kötelező feladatainak 
(tanácsadás), a családok otthonában (családlátogatások) és a folyamatosan eleget tett, a működési kiadások fedezete 
közösségi színtereken (pl. a városnapon, a Mocorgóban, a rendelkezésre állt. Megállapítható, hogy összességében a 
jeles napokon). Szakterületeik: a várandósok gondozása, a féléves bevételi és kiadási oldal egyensúlyban van, bár egyes 
gyermekágyas anya és újszülöttjének gondozása, a költségvetési helyeken a kiadások időarányos felhasználása 
nővédelmi gondozás. Utóbbinak része a mammográfiai magasabb, amit a II. félévben figyelemmel kell kísérni (pl. 
szűrések szervezése (az önkormányzat busszal segíti az dologi kiadások). A beszámoló szól arról is, hogy január 
utazást Mátészalkára), s készek arra is, hogy szakemberek elsején önkormányzatunknak is csatlakoznia kellett az 
bevonásával segítsék a méhnyakszűrést. A gondozott országos ASP rendszerhez, ami jelentős többletfeladatokat 
családok száma a három körzetben összesen 320, a jelentett a hivatali dolgozóknak. Kálmán Béla polgármester 
várandósoké és a 0-6 éves gondozottaké együtt 494 (ebből a beszámoló kapcsán leszögezte: „Hétről hétre tájékozódom, 
167 veszélyeztetett. A gondot az okozza, hogy a III. körzet hol tartunk, hogyan állunk.”
aránytalanul túlterhelt, a megoldáshoz az önkormányzat Határozatot hoztak a képviselők arról is, hogy az 
segítségét kérte.önkormányzat működésének elősegítésére szeptember 30-
Az előterjesztés külön is szól az oktatási intézményekben áig rendkívüli támogatásra pályázatot nyújt be.
végzett védőnői munkáról (iskolaérettségi, tisztasági A fentiek után a testület jóváhagyta a Biztos Kezdet 
vizsgálatok, egészségnevelő előadások), a kap-Mocorgó Gyermekház önálló Szervezeti és Működési 
csolatrendszerükről, a tárgyi feltételekről (tavaly az Szabályzatát, amely szeptember 4-én lépett életbe. Mint 
épületük kívül-belül megújult), a szakmai ellenőrzésről. Az elhangzott, a cél az, hogy hosszabb távon önálló 
összegzés megállapítja, hogy a családok egyre több szociális intézménnyé váljanak.
problémával, anyagi nehézséggel küzdenek, s ez A Magyar Államkincstár kérésének megfelelően elfogadták 
megnehezíti gondozási munkájukat. Kálmán Béla a képviselők a Nyírmadai Művelődési Ház és Könyvtár 
polgármester jogosan értékelt így: Le a kalappal előttük!Közművelődési Intézmény alapító okiratának módosítását 

és egységes szerkezetbe foglalását. A dokumentum a MÁK 
Óvodánkkérésére kiegészült a költségvetési szerv fenntartójával, 

Vaskos, mintegy 30 oldalas beszámolót terjesztett be az valamint alaptevékenységének kormányzati funkció 
óvoda elmúlt egy évben végzett nevelési munkájáról, szerinti megjelölésével.
gazdálkodásáról és működési feltételeiről dr. Kozák Gyuláné 
vezető óvónő. Ehhez kapcsolódott még a csaknem 70 Alig több, mint három hét elteltével – szeptember 
oldalas Szervezeti és Működési Szabályzat, valamint a 26-án - ismét tanácskozásra ült össze városunk 
továbbképzési program és beiskolázási terv. Az alábbiakban képviselő-testülete. Ezúttal az egészségügyi ellátás 
az olvasóink érdeklődésére számot tartó néhány tényt, és az óvoda került terítékre.
gondolatot emelünk ki.
Az intézménybe felvehető maximális létszám 250 (tíz Egészségügyünk
óvodai csoport), a beiratkozott gyerekek száma 234 Elsőként dr. Nyéki Tamás, az I. számú körzet háziorvosa 
(közülük 164 roma, 44 hátrányos, 136 halmozottan (immár címzetes főorvos) számolt be a szolgálat 
hátrányos helyzetű). Az óvodapedagógus álláshelyek száma működéséről. Tavaly 2301 nyírmadai lakost látott el, a 
21, a dajkáké 10, s munkájukat segíti még 3 pedagógiai rendeléseken összesen 18 ezer 372-en jelentek meg. 
asszisztens. A konyhában egy élelmezésvezető és három Előterjesztésében felhívta a figyelmet arra, hogy ősszel 
szakács dolgozik, s munkatársuk még egy karbantartó. A megkezdődik az 50-60 évesek vastagbél szűrési programja. 
tárgyi feltételek megfelelnek az igényeknek, gazdálkodásuk Továbbra is jellemző, hogy a fiatalok a munkanélküliség, a 
takarékos, kiegyensúlyozott.nehezedő gazdasági helyzet miatt nem mernek több 
A vitában elhangzott, hogy az intézmény céljai gyereket vállalni (a körzetben az élve születések száma 29 
maradéktalanul megvalósultak, elismerésre méltó az volt, 33-an haltak meg). Tennivalói közé tartozik még 234 
óvodapedagógusok folyamatos szakmai fejlődése, a óvodás és 222 iskolás gyerek egészségügyi ellátása. 
beszámoló magas színvonalú, a munkahelyi légkör jó, a Dr. Szőllősi Gábor a II. számú körzetben 2425 személy 
munkában lendület tapasztalható. ellátásáról gondoskodik. Az elmúlt évben összesen 19 ezer 
Az intézmény vezetője a városlakók segítségét kérte a 898-an keresték fel rendelőjét (naponta 85-95-en!). A 
tavaszra elkészülni tervezett óvodatörténeti kiállításhoz.betegségtípusok megoszlása nála is tükrözi az 

országunkban élők egészségügyi állapotát. Ebben a 

2018. SZEPTEMBER – OKTÓBER
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A legszebb
konyhakertek

Hírek röviden
• A Nyírmadai Szociális Támogató, Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgáltató Társulás pályázatot írt ki a 
Humán Szolgáltató Központ intézményvezető 
munkakör betöltésére. A pályázat benyújtásának 
határideje október 31-e (a részletek városunk honlapján 
olvashatók).
• Szeptember 3-án zárt ülésen döntöttek a képviselők 
arról, hogy a „Nyírmada, otthon a fiataloknak” projekt 
keretében kiknek nyújt képzési támogatást (10 fő), illetve 
ösztönző „bérminimum” támogatást (4 fő).
• Szeptember 26-án a testület – a korábbi évekhez 
hasonlóan – elhatározta, hogy csatlakozni kíván a 
hátrányos helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetve a 
felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására 
létrehozott Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat 2019. évi 
kiírásához. A benyújtás határideje november 6-a.
• A Helyi Építési Szabályzatról (HÉSZ) augusztus 30-án 
tartott lakossági fórum után a képviselő-testület az 

épületek magasságára vonatkozóan módosította a 
dokumentumot.
• A Petőfi út újra burkolására, az 5,5 méter 
koronaszélesség kiépítésére irányuló pályázatunk révén 
csaknem 60 millió forint támogatást sikerült elnyerni. Az 
önerő nem egészen 3 millió forint.
• Bár a Kossuth utcán a Humán Szolgáltató Központ 
melletti üres épület felújítására benyújtott 50 millió 
forintos pályázatunkat elutasították, a fellebbezés nyomán 
van esély arra, hogy a remélt összeg egy részét megkapjuk.
• Elvi határozat született arról, hogy a Helytörténeti és 
Honismereti Klub kezdeményezésére és a református 
egyházzal összefogva Kegyeleti Park létesül a zsidó temető 
szomszédságában. Az emlékhely méltó módon őrizheti 
meg a történelmi sorsfordulók nyírmadai hőseit, 
áldozatait. 
• Városunkat is útba ejtette a Demecserből indult, korhű 
egyenruhákba öltözött Kratochvil Károly Emlékmenet, amely 
az I. világháborús emlékműnél tartott koszorúzást 
intézményeink, a civil szervezetek, egyesületek, az 
általános iskolások és számos városlakó részvételével. Nagy 
tetszést aratott a baka- és fegyversimogatás.

A szakmai zsűri értékelte „A Legszebb konyhakertek” 
programba benevezettek munkáját 2018. évben az 
alábbiak szerint:

Zártkert vegyes:
Gyetkó András I. helyezés
Kézi Istvánné (Gebei Borbála) Különdíj
Kiss Zsolt I. helyezés
Polyák János és Polyák Jánosné Különdíj

Normál 50 m2 felett:
Kiss Arnold I. helyezés

Közösségi kategória:
Nyírmadai Humán Szolgáltató Központ Különdíj

A programba benevezettek a legjobb tudásuk szerint 
maximálisan teljesítették a vállalásukat. Jó példát 
mutattak abból, hogy szebbé, hasznosabbá tudják 
tenni környezetüket, meg tudják termelni a család 
egész éves zöldség és gyümölcs szükségletét. A jó 
példájukat immár hatodik éve ajánljuk minden 
nyírmadai lakosnak, kertet művelőnek.

Gratulálok minden kitüntetettnek, további jó 
egészséget kívánunk a zsűri nevében.

Külön megköszönöm Folytovics Sándorné, Kézi István 
önzetlen munkáját a kertek bírálatáért.

Mudri Barnabás 
Nyírmadai Gazdálkodók, Kertbarátok 

Közhasznú Egyesület elnöke

A tavaszt ősszel kell előkészíteni – mondják a tapasztalt 
gazdák, tehát az ősz beköszönte nem jelenti azt, hogy ezután 
nem találunk munkát a kertben. Ezek némelyikére hívjuk fel 
most olvasóink figyelmét.
A fertőzéseket megelőzendő gondosan össze kell gyűjteni és 
meg kell semmisíteni a lehullott lombokat. Még a fagyok 
beállta előtt célszerű gombaölő szerrel megpermetezni a 
gyümölcsfákat (a legolcsóbb és leghatékonyabb a két 
százalékos bordói lé).
November második felében metsszük meg a lombhullató és 
gyümölcsfákat, cserjéket, bokrokat! Jól teszik, ha mulcsot 
(fenyőkérget) tesznek köréjük Még nem késő gyümölcsfákat, 
bokrokat ültetni, illetve eltenni a tavaszi gumós virágokat 
(liliomot, tulipánt).
A pázsitról távolítsuk el a leveleket, hogy elejét vegyük a 
későbbi problémáknak! Komposztáljuk vagy vágjuk össze 
őket, és használjuk talajtakaróként!

Gazdálkodó figyelmébe

 A városnap részeként idén is láthatták  vendégeink a 
megszokott termékbemutatót. A visszajelzések 
szerint a színvonalas kiállítás ezúttal is elnyerte a 
látogatók tetszését. A szervezők ezúton is köszönik a 
gazdák, a gazdálkodó szervezetek, cégek részvételét. 
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A közművelődés 
hírei

Táncház Poór Péter és Rózsás Viktória 
szórakoztatta a meg-Augusztus 24-én táncházat 
jelenteket. Nagyon jó szerveztünk a Tájház 
hangulatot varázsoltak, a udvarán. A zenét a Bürkös 
közönség is velük együtt zenekar szolgáltatta, a 
énekelte az ismert slá-megjelentek pedig ropták is 
gereket. A rendezvény végén a táncot egész este. A végén 
süteménnyel és üdítővel zsíros kenyeret és szörpöt 
kínáltuk kedves vendé-szolgáltunk fel. 
geinket. 

A „viszkis”
Október 5-én Ambrus Attilát 
(Viszkis) és beszélgető 
partnerét, R. Kárpáti Pétert 
fogadtuk a művelődési 
házban. A beszélgető  Városnap
showban olyan kérdések A Nyírmadai Művelődési 
merültek fel: Hogyan lehet Ház és Könyvtár köszönetet 
megbocsátani? Hogyan mond minden intéz -
lehet újrakezdeni az életet a ménynek, szervezetnek, 
börtön után? Hogyan e g y e sü l e tn ek  é s  ma -
segített a hit a börtönévek gánembereknek, akik részt 
alatt? A Viszkis című vettek a városnap le-
filmben mennyire jelenik bonyolításában. 
meg a valóság?  A műsor 
végén Ambrus Attila által 

Idősek Napja készített kerámiákat és az 
életét bemutató könyvet 
lehetett vásárolni.

A városi Idősek Napját 
október 2-án rendeztük meg 
a művelődési házban, ahol 

Június hónap végén a Világörökség részeként számon 
tartott ezerarcú Hortobágy szépségével ismerkedtünk. 
Megnéztük a pásztorvilág életét bemutató Pásztor-
múzeumot, a Kilenclyukú hidat és az állatvilágot. A 
délutáni órákban Debrecenben a Református  Nagy-
templomot kerestük fel.

A Mi Kis Falunk Helytörténeti és Községszépítő Egyesülete 
tavasszal meghirdette a Tiszta udvar, rendes ház 
versenyprogramot. A bíráló bizottság értékelte az 
ingatlanok előtti területek gondozását, virágosítását. 
Kiemelt hangsúlyt fektetett a kerítések mögötti udvarok 
rendezettségére. Az elismerő táblát és jutalmat városnapon 
vehették át az alant felsorolt háztulajdonosok.

Bíró Jánosné Kossuth u.
Katona Zoltán Kálvin tér
Kliebert Anita Kisvárdai u.
Ifj. Krivács András Hunyadi u.
Szenes György Hunyadi u.

Október elsején az idősek világnapja alkalmából a helyi 
Gondozási Központban egy tánccal kedveskedtünk az 
otthon  lakóinak. 

A városnapon a „Jövőnként” EPOP 1.5.3.-16-2017-00089 
pályázat jóvoltából a Tájház udvarán megrendeztük az 
Egészséges ételek fesztiválját, amelyet ifj. Krivács András, a 
Nemzeti Gasztronómiai Szövetség elnöke nyitott meg. A 
rendezvényen több mint 40 féle egészséges ételt mutattak be. 
Előadást hallhattunk az egészséges ételek elkészítéséről, élet- 
vezetési és táplálkozási tanácsokat kaptunk. A rendezvényen 
híres szakácsok is főztek, Iklódi Dóra gasztroblogger és férje 
Hack Barnabás szakács, aki világversenyekre is jár. Gyerekek 
bevonásával készítettek csicseri borsót gluténmentes 
kolbásszal és egy zserbó golyó desszertet. Ezzel az 
eseménnyel népszerűsítettük az egészséges életmódot. 

A Mi Kis Falunk
hírei

***

***

***

Harsányi Gergely, a kétszeres olimpikon, 180-
szoros válogatott kézilabdázó volt iskolánk 
vendége október 12-én. A beszélgetés a sport test- 
és jellemformáló szerepéről, a sport és a tanulás 
kapcsolatáról szólt.
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ISKOLÁNKBAN TÖRTÉNT

Tanévkezdés Honvédsuli
Szeptember 3-án iskolánkban is becsengettek, szikrázó 1918 őszén ért véget az I világháború. A 100. évfordulóra 
napsütésben tartottuk meg a tanévnyitó ünnepséget. emlékezve a Honvéd suli tanulói, aktivistái 
Kálmánné Balogh Ildikó intézményvezető-helyettes emlékmenetet szerveztek. Útjuk 2. napján Nyírmadára, 
vezetésével közösen elénekeltük a Himnuszt, majd az az I. világháborús emlékműhöz is ellátogattak. Hatalmas 
elsős gyerekek közül Csonka Kinga, Kovács Eszter és Katkó tömeg, többszáz nyírmadai lakos fogadta őket 
Levente versekkel köszöntötték az első tanévet. szeptember 21-én. A megemlékezések a koszorúzás, az 

emlékszalag kötése után iskolánk 350 tanulója 30 Ezt követően Fojtovicsné Gyetkó Anett intézményvezető-
pedagógus kíséretével 2,5 km-es távon kísérte tovább a helyettes szólt az elsősökhöz és a szülőkhöz, a 
menetelőket. Mindannyiunkat a hűségre, a hazaszeretetre nyolcadikos diákok pedig iskolánk jelvényével tanulóink 
nevelt ez a nap.közé fogadták a 46 elsőst. Az egyház képviseletében 

Uzsoki András református lelkész kért áldást 
intézményünkre és az új tanévre, mindenkinek 
bölcsességet kérve.
Kukuts Csilla intézményvezető hivatalosan is megnyitotta 
a 2018/19-es tanévet, majd ismertette az új tanév rendjét, 
feladatait.

Euroskills
Iskolánk 8. évfolyamos tanulói szeptember 26-án 44 fővel 
részt vettek a budapesti Euroskills pályaválasztási 
kiállításon. A rendezvényen európai országok versenyzői 
képviselték a szakmákat és mérettették meg magukat. A 
gyerekek különböző szakmákkal ismerkedhettek meg. 

Év eleji hírek
Bepillantást nyerhettek a szakmák fortélyaiba, 

I. Szeptember 18-án a szülők közössége megismerte a 
esztergálhattak, faraghattak kulcstartót, virágot 

tanév munkatervét, az új feladatokat. Megválasztotta az 
köthettek. A kiállítás elérte célját, hiszen szélesedett a 

iskolából elballagó gyerekek szüleinek helyére az SZMK-
tanulók látóköre a választható szakmák terén.

elnökség új tagjait.
Elnök: Csonkáné Balogh Lívia
Tagok:  Szijjártó Tímea, Kakukné Márton Szilvia, Dorka 
Gáborné, Szabóné Jakab Anikó
Az új tagok: Csonkáné Danku Beatrix, Sápiné Győrfi 
Annamária, Tóthfalusiné Maticsák Erika, Jánvári Rita
Együttműködésüket, segítségüket köszönjük!

II. Szeptember 3. hetében elvégeztük az első osztályos 
diákjaink iskolakészültségi vizsgálatát. Az előző évekhez 
képest jobb eredmények születtek, 6 fő 80%-on felül 
teljesített, 9 fő 40% alatt. Velük megkezdődtek a fejlesztő 
foglalkozások.

III. Gönczi György vezetésével a rendőrségi bűnmegelőzési 
programok elindultak a 6. és a 8. évfolyamokon.
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Idősek Világnapja az Idősek Otthonában 
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Napsugaras hírek
akik részt fognak venni a fejlesztő óvodánkban, ahol több néptánc-Az első őszi hetek az új óvodások 
foglalkozásokon. Minderről tájé- lépéssel ismertettek meg bennünket, „befogadásával”, s a régiek 
koztatták a szülőket, akiket ezúton is népi hangszereket láthattunk-visszarázódásával teltek.
arra kérünk, hogy ha valami fontos hallhattunk, s jó hangulatban, Ilyenkor arra törekszünk, hogy 
dologban a  be l eegyezésüket ,  dudaszó mellett énekelhettünk, minden gyermekkel sikerüljön 
aláírásukat kérjük, keressenek fel táncolhattunk. megszerettetni az óvodát, s hogy 
bennünket.  tartalmasan teljenek az itt töltött 
 Szülői Munkaközösségórák.   

Elsősegély-oktatás Minden csoportban lezajlottak a 
Augusztus végén Katkó Attila mentő- szülői értekezletek, amelyeken nagyon Őszi programok
tiszt tartott óvodánk valamennyi sok fontos tudnivalót megismerhettek A városnapon mindenki láthatta 
dolgozójának szemléletes bemutatót. azok, akik eljöttek. A gyermek óvodánk pavilonjánál, milyen sok 
Előadásával érzékeltette, milyen nevelése elsődlegesen a családban szép őszi témájú gyermekmunka 
fontos a lélekjelenlétünk, ha valami történik, az óvoda kiegészíti azt. született. Mazsorett csoportunk és 
baj történik, s hogy mivel tudunk Kérjük, bizalommal forduljanak Manó-tornás gyermekeink nagy sikert 
segíteni addig, amíg a szakszerű gyermekük óvodapedagógusaihoz.arattak, méltó módon nyitották meg a 
segítség megérkezik. Az SzMK új elnöke Szijjártó Ildikó lett.kulturális programot 

Pomponos leánykáink az Idősek 
Táncház FelhívásVilágnapja alkalmából köszöntötték 

Régóta tervezzük már, hogy óvodánk az Idősek Otthona lakóit, s felléptek a 
történetéről kiállítást rendezünk. sportpályán szervezett Egészségnapon 
Ennek apropóján arra kérünk is.
mindenkit, ha bármilyen óvodával 
kapcsolatos régi, érdekes dolog van a Nagycsoportosok
birtokában (pl. fényképek, iratok, A tanköteles korú gyermekek alapvető 
játékok, használati tárgyak), hozza el készségeit, képességeit mérték fel a 
óvodánkba, hogy azzal is gazda-Vásárosnaményi Pedagógiai Szak-
gíthassuk kiállításunkat. szolgálat szakemberei, s ez alapján 

választották ki azokat a gyermekeket, Szeptember 25-én táncház volt 

„Száguldva vágtat, rohan az idő,
Sorra váltják egymást föl a hetek,
Minden nyár gyorsabb, mint az előző,
Az időnek nem mondhatsz „állj meg”-et…”

Az Idősek Világnapja az idősekről, az ő tiszteletükről szól. 
Már hagyománnyá vált, hogy minden évben egy alkalommal 
összejövünk azért, hogy kifejezzük hálánkat, meg-
becsülésünket és szeretetünket azon idős lakóink iránt, akik a 
hosszú dolgos éveket követően köztünk töltik idős napjaikat. 
Nagy szeretettel köszöntötte lakóinkat, klubtagjainkat 
városunk polgármestere. Mindenki szórakoztatásáról pedig 
a Patay István Általános Iskola 4. c osztályos tanulói, a 
Napsugár óvoda mazsorett-csoportja, a Rózsaszirom 
táncegyüttes gondoskodott. Felemelő volt a „Mi kis falunk” 
tánca. Nagy Sándorné klubtagunk, és Szabó Jánosné dolgozónk 
szavalata tovább emelték az ünnepség színvonalát. A 
megemlékezés végeztével szendvics és sütemény várta a 
résztvevőket. 
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Rendőrségi hírek

Az elmúlt hetekben nem sok babér termett labdarúgóink 
számára. Az első két fordulóban mindössze egy pontra 
futotta, a harmadikban pedig hazai pályán a Ladány TC 
csapatával szemben maradtunk alul 4-2 arányban. Az 
igazsághoz tartozik, hogy a kritikán aluli játékvezetésnek 
„köszönhetően” az ellenfél megúszott egy jogos 11-est, egy 
kiállítást…
Szeptember 2-án viszont a Berencs FC otthonában ügyes kontrákból már az első 
félidőben sikerült négy gólt berámolni az ellenfélnek, a második félidő már 
felejthető volt. Az 5-1-es végeredményhez a frissen igazolt Farkas két góllal járult 
hozzá.
A következő forduló ismét fiaskóval zárult: itthon kaptunk ki az Őr csapatától 3-
0-ra. Aligha véletlen, hogy Cseh Jenő inkább nem óhajtott nyilatkozni…
A vesszőfutás a 6. fordulóban is folytatódott, hiszen Pátrohán egy méretes, 8-1-es 
zakót szabtak ránk. A mester a meccs után keserűen jegyezte meg: „Úgy tűnik, 
minden félévben bele kell futnunk egy 8-1-es eredménybe. remélem, innen felfelé vezet az 
utunk. Csináljuk tovább a dolgunkat, a jövő héten javítunk.”
A javítás nem sikerült… A 7. fordulóban a Demecsert fogadtuk, s egy 
balszerencsés meccsen hiába támadott végig a csapatunk, egy 11-es és egy 
lapushiba a vendégek javára döntött, 2-1-re kikaptunk. Ekkor a 14. helyen 
álltunk.
Szeptember utolsó napján a Nyírkarász otthonában 3-2-re szenvedett vereséget 
csapatunk. Jól játszottunk, gólokkal kellett volna hozni a meccset, de egy ötperces 
rövidzárlat megpecsételte sorsunkat. A tanulság: a meccs 90 percig tart…
A 9. fordulóban végre megtört a jég, a Fényeslitke elleni 3-2-es győzelemmel 
sikerült itthon tartani a három pontot. A játékot végig irányítva megérdemelt 
sikert arattunk (bár most is volt egy öt perces kihagyás, amely majdnem 
megbosszulta magát).
  A 10. fordulóban folytatódott a felzárkózás, hazai pályán megérdemelten 3-0-ra 
vertük a Kék csapatát. Úgy tűnik, kezd összeállni a csapat, bár még sok munka vár 
rájuk.

Születtek: 
Oláh Marcell, Algács Tamara, Balogh 

Félix, Horváth Dániel, Jónás Félix 
Brendon, Lőrincz Kevin, Balogh 

Vivien, Görcsi Dávid, Horváth Zoé 
Rozália, Marics Alíz, Zámbó Kiara, 
Kiss Tibor, Rózsa Ernő, Smajda Hédi

Házasságot kötöttek:
Zámbó Gizella Mária és Jónás Zoltán

Káté Katalin és Nagy Richárd
Petróczy Katalin és Csobolya Szabolcs
Zámbó Ludmilla és Horváth Zoltán 

Stefán Eszter és Kévés Sándor

Elhunytak:
Molnár Ferencné, Szabó Mihályné, 

Árokszállási Györgyné, Madár 
Jánosné, Ponczók Tibor

90 éves szépkorú:

Polyák József

50 éves házassági évforduló: 
Kiss János és Varga Anna

Bodnár József és Molnár Jolán

szeptember 23-án éjjel az egyik 
szórakozóhely előtti parkolóban 
tettleg bántalmaztak egy 35 éves helyi 
férfit. A sértett nyolc napon túl 
gyógyuló halántékcsonttörést és 
zúzódást szenvedett. Az elkövetőket 
elfogták, a Vásárosnaményi Rendőr-
kapitányság bűnügyi osztálya gyanú-
sítottként kihallgatta őket. 
Szeptember 5-én Tóth Attila alezredes, 
a Vásárosnaményi Rendőrkapitányság 
vezetője és Tóth Tibor százados, 
rendőrőrsünk parancsnoka a rendőr-
ségnek nyújtott kiemelkedő segítségét 

Augusztus 28-án bejelentés érkezett a megköszönve 50. születésnapja 
rendőrségre, miszerint a II. háziorvosi alkalmából emléklappal és ajándékkal 
körzet rendelőjébe ismeretlen elkövető köszöntötte Földi Miklóst, a Polgárőr 
a nyitott ablakon át bemászott és Egyesület parancsnokát. 
onnan eltulajdonított több doboz Köszönetemet fejezem ki a Polgárőr 
injekciót, gyógyszert, egy üveg bort és Egyesület tagjainak, akik a szeptember 
egy telefont, továbbá 20.000 forintot. 15-én megrendezett városnapi 
Az okozott kár mintegy 45.000 forint. ünnepség lebonyolításában segítséget 
Nyomozás indult garázdaság miatt nyújtottak.  
ismeretlen elkövetők ellen, akik 




